华泰财险附加酒精除外责任条款

请仔细阅读本批单条款,尤其是以下划线标注免除我们责任的条款内容。

任何**被保险人**因如下情况被要求承担的任何责任,本公司不 承担任何赔付责任:

- 1. 制造、分销、销售或供应酒精饮料;
- 2. 造成或导致任何人醉酒;
- 3. <u>向低于法定饮酒年龄的人或处于酒精影响下的人提供酒</u> 精饮料;
- 4. <u>有关销售、赠送、分销或使用酒精饮料的任何法令、条</u> 例或规定:或者
- 5. **被保险人**作为销售或提供酒精饮料场所的所有人或出租 人应负的责任。

其他条款与条件维持不变。

This Endorsement applies to the Policy described above.

PLEASE READ THE ENDORSEMENT CAREFULLY ESPECIALLY THE UNDERLINED PARTS WHICH EXEMPT THE COMPANY FROM LIABILITY UNDER THIS POLICY.

Under Exclusions, the following exclusion is added:

Exclusion

Liquor Liability Clause Any liability for which any **insured** may be held liable by reason of:

- 1. <u>manufacturing, distributing, selling or serving of alcoholic</u> beverages;
- 2. causing or contributing to the intoxication of any person;
- 3. the furnishing of alcoholic beverages to a person under the legal drinking age or under the influence of alcohol;
- 4. <u>any statute, ordinance or regulation relating to the sale, gift,</u> distribution or use of alcoholic beverages; or
- 5. <u>the **insured**'s liability as an owner or lessor of premises</u> used for selling or serving alcoholic beverages.

All other terms and conditions remain unchanged.